
Zgłaszający L.p. 

Część 
dokumentu, 
którego dotyczy 
uwaga  

Treść proponowanej uwagi Uzasadnienie zgłoszenia uwagi Odpowiedź 

WPO ALBA S.A. 1. Dział II  
Rozdział I  
§ 3 
ust. 2,3,4 

"…zbiera się w pojemnikach lub 
workach spełniających 
wymagania określone w dziale II 
rozdział 4, odrębnie od innych 
odpadów" 

Zbieranie odpadów w workach z tworzywa 
sztucznego jest nieekologiczne i niezgodne z 
zasadą ograniczania wytwarzania plastiku. 
 
Stosowanie worków z tworzywa sztucznego, 
kiedy jest możliwość zbierania wszystkich 
odpadów w pojemnikach jest nieuzasadnione 
ani ekologicznie, ani ekonomicznie. 
 
W szczególności stosowanie worków do 
zbierania odpadów zielonych wpływa 
niekorzystnie na dalszy sposób ich 
zagospodarowania, ponieważ instalacje mają 
bardzo duży problem w usunięciu odpadów z 
worków (z zasady przeprowadza się to 
ręcznie). w konsekwencji odpady zamiast do 
kompostowania trafiają na składowisko jako 
kompost nieodpowiadający wymaganiom o 
kodzie 19 05 03. 
Odpady zielone w workach gniją i z takiego 
materiału nie można stworzyć kompostu. 
Mieszkańcy, którzy wytwarzają większą ilość 
bioodpadów niż pojemnik 1 x 120 l/tydzień 
powinni być zobowiązani do utworzenia 
kompostownika, w ostateczności do zawiezienia 
tych odpadów do PSZOK (bez opakowania). 

Nie uwzględniono. 
 
Ustawa o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach i wydane na jej 
podstawie rozporządzenie Ministra 
Środowiska w sprawie szczegółowego 
sposobu selektywnego zbierania 
wybranych frakcji odpadów dopuszcza 
zbieranie odpadów w workach. 
 
Dopuszczalność zbierania odpadów 
w workach znajduje w przypadku 
Gminy Wrocław uzasadnienie przede 
wszystkim w specyfice zabudowy 
miejskiej i wielolokalowej, która 
w wielu przypadkach uniemożliwia 
usytuowanie na nieruchomości 
kompletnego zestawu pojemników. 
 
Nie w każdym przypadku instalacje 
zagospodarowujące odpady nie 
posiadają specjalistycznych urządzeń 
do sprawnego opróżniania odpadów 
gromadzonych w workach. 
 
Gromadzenie bioodpadów w workach 
nie wpływa istotnie na możliwość ich 
zagospodarowania. Zaznaczyć należy, 
że również bioodpady gromadzone 
w pojemnikach, w zależności od ich 
stanu, właściwości i warunków 
atmosferycznych, ulegają naturalnym 
procesom. 
 
Twierdzenie, że bioodpady zbierane 
w workach trafiają na składowisko jest 
zbyt daleko idące i nie znajduje 
odzwierciedlenia w praktyce.  
Przepisy ustawy o utrzymaniu czystości 
i porządku w gminach nie upoważniają 
Gminy do  postulowanego przez WPO 
ALBA S. A. - nałożenia na właścicieli 
nieruchomości obowiązku 
kompostowania odpadów. 



WPO ALBA S.A 2. Dział II 
Rozdział I  
§ 4  
ust. 1 

§ 4 Zabrania się:                     
1. umieszczania w pojemnikach 
przeznaczonych na 
niesegregowane (zmieszane) 
odpady komunalne: 
i) Papieru, szkła, opakowań 
wielomateriałowych, tworzyw 
sztucznych, metalu i opakowań z 
metalu, 
j) Bioodpadów, z wyłączeniem 
bioodpadów pochodzenia 
zwierzęcego;  

Aktualny regulamin posiada zapis, że zabrania 
się umieszczania w pojemnikach na 
niesegregowane odpady komunalne odpadów 
typu papier, szkło, tworzywa sztuczne, 
opakowania wielomateriałowe, metal, odpadów 
zielonych. W niniejszym projekcie zostało to 
wykreślone. Wnioskujemy o przywrócenie tego 
zakazu wraz z zakazem umieszczania 
bioodpadów pochodzenia roślinnego ze względu 
na konieczność radykalnego zmniejszenia ilości 
odpadów zmieszanych, aby Gmina Wrocław 
mogła osiągnąć 50 % poziom recyklingu 
odpadów (wysokość kar za nieosiągnięcie 
poziomów recyklingu dla Gminy Wrocław przy 
tak dużym, jak aktualnie, udziale odpadów 
zmieszanych dla Gminy Wrocław wyniesie 
ponad 20 mln zł/rok (dane pochodzą z odwołań 
wszystkich spółek tj. FB Serwis, Chemeko - 
System oraz WPO ALBA przed KIO z czerwca 
2020 r.) Największym problemem 
uniemożliwiającym osiągnięcie tych poziomów 
jest nadal zbyt duży udział odpadów 
zmieszanych (od 60 do 70 % całego 
strumienia), co przy niskim poziomie recyklingu 
odpadów zmieszanych (średnio 3 %) 
uniemożliwia osiągnięcie poziomów 50% 
recyklingu. 
Powyższe informacje potwierdza również 
Analiza stanu gospodarki odpadami dla Miasta 
Wrocław za rok 2018 sporządzona na zlecenie 
Spółki Ekosystem. Tylko zmniejszenie 
strumienia odpadów zmieszanych na rzecz 
odpadów selektywnie zebranych może 
zwiększyć szanse na osiągnięcie poziomów 
recyklingu. 

Nie uwzględniono. 
 
Obowiązek zbierania odpadów 
podlegających selektywnemu 
zbieraniu, w określonych pojemnikach 
lub workach określa jednoznacznie § 3. 
Regulowanie tego w sposób negatywny 
(tj. poprzez wskazywanie, że zabrania 
się zbierania tych odpadów w 
pojemnikach na niesegregowane 
(zmieszane) odpady komunalne) 
byłoby zbędnym powtarzaniem już 
wyrażonych treści normatywnych 
i mogłoby stanowić jedynie źródło 
wątpliwości interpretacyjnych. 
Projektowane przepisy jednoznacznie 
wyznaczają zakres i sposób 
selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych. 

WPO ALBA S.A 3. Dział III 
Rozdział I 
§ 4  
ust. 5 

5) umieszczania w 
przeznaczonych do tego 
pojemnikach bioodpadów 
zebranych w workach, które nie 
są oznaczone jako 
kompostowalne, w szczególności 
nie mają oznaczeń wskazujących 
na spełnianie norm EN 13432 
lub EN 14995, w tym oznaczeń 
takich jak „Produkt 
Kompostowalny”, 
„Compostable”, „OK Compost” – 
lub bioodpadów bez 
jakichkolwiek opakowań lub w 
opakowaniach z papieru; 

Regulamin wskazuje, że zabrania się 
umieszczania w pojemnikach na bioodpady, 
bioodpadów w workach, które nie są 
kompostowane, lecz zakaz ten dotyczy tylko 
odpadów umieszczonych w pojemnikach, ale 
nie dotyczy odpadów umieszczanych w 
workach 120 l. Jest to niezrozumiała 
niespójność. Wnioskujemy równocześnie o 
dopuszczenie umieszczania bioodpadów w 
pojemnikach na bioodpady bez opakowań lub w 
opakowaniach papierowych oraz wykreślenie 
możliwości zbierania bioodpadów w workach, w 
tym w workach z tworzywa sztucznego na 
rzecz indywidualnych kompostowników lub 
dostarczenia nadwyżek odpadów do PSZOK 

Nie uwzględniono. 
 
Celem projektowanego § 4 pkt 4 jest 
rozwiązanie problemu zbierania 
bioodpadów w pojemnikach poprzez 
umieszczanie w nich bioodpadów 
uprzednio gromadzonych w workach. 
Problemu tego nie odnotowano w 
przypadku docelowego zbierania 
bioodpadów w workach, niemniej 
jednak powstawanie takich sytuacji 
można wziąć pod uwagę. 
 
W zakresie propozycji dotyczącej 
umożliwienia umieszczania w 



 (bez opakowań). pojemnikach/workach bioodpadów 
zebranych uprzednio w opakowaniach 
papierowych uznaje się to zbyt daleko 
idące, a jednocześnie mogące 
powodować utrudnienie weryfikacji 
prawidłowości zbierania odpadów. 
 
Dopuszczalność zbierania bioodpadów 
bez ich uprzedniego zebrania w innych 
opakowaniach jest oczywista i projekt 
regulaminu nie dostarcza powodów, 
aby twierdzić, że jest to zakazane, a co 
za  tym idzie wymaga wyraźnego 
przyzwolenia.  
 
Nadmierna szczegółowość regulaminu 
może nadto przyczynić się do utraty 
jego komunikatywności i problemów 
z jego stosowaniem.  
 
W pozostałym zakresie jak w 
odniesieniu do uwagi nr 1. 

WPO ALBA S.A 4. Dział III 
Rozdział I  
§ 4  
ust. 6 

6) Umieszczania bioodpadów 
(odpadów zielonych) w workach 
z tworzywa sztucznego 

Stosowanie worków z tworzywa sztucznego do 
zbierania odpadów zielonych wpływa bardzo 
niekorzystnie na dalszy ich sposób 
zagospodarowania. Taki sposób został 
dopuszczony w ogłoszonych aktualnie 
przetargach przez Ekosystem na lata 2021-
2022. Instalacje mają bardzo duży problem w 
usunięciu odpadów z worków (z zasady 
przeprowadza się to ręcznie), przykładowo 
kompostownia Gminy Wrocław nie przyjmuje 
odpadów w workach. Odpady zielone w skutek 
ich zapakowania w worki z tworzywa 
sztucznego zamiast do kompostowania trafiają 
na składowisko jako kompot nieodpowiadający 
wymaganiom (kod odpadu 19 05 03). Odpady 
zielone w workach gniją i z takiego materiału 
nie można stworzyć kompostu. 
Mieszkańcy, którzy wytwarzają większą ilość 
bioodpadów niż pojemnik 120 l/tydzień powinni 
być zobowiązani do utworzenia 
kompostownika, w ostateczności do zawiezienia 
tych odpadów do PSZOK (bez opakowania). 
Poza tym worki z tworzywa sztucznego 
stanowią same w sobie odpad, a po ich 
opróżnieniu z odpadów zielonych są tak 
zanieczyszczone, że nie nadają się do 
recyklingu. Produkcja plastiku w celu zebrania 
bioodpadów niweczy efekt ekologiczny zbiórki 

Nie uwzględniono. 
 
Uzasadnienie jak w odniesieniu do 
uwagi nr 1. 
 



odpadów.  
 
Zapotrzebowanie na worki Ekosystemu do 
nowych przetargów, pomimo iż wykonawcy 
równocześnie są zobowiązani do podstawiania 
pojemników na surowce i bioodpady to łącznie 
ponad 5 mln szt. worków, wg danych 
producentów worków do produkcji 20 tys. szt. 
worków zużywa się średnio 1 tonę plastiku, co 
oznacza że do zbiórki odpadów zostanie 
wprowadzone na rynek wrocławski ponad 265 
ton niepotrzebnego plastiku, który staje się 
odpadem, z tego 60 % worków będzie 
przeznaczone do zbiórki bioodpadów, a worki 
te z powodu zanieczyszczeń nie będą mogły 
być poddane recyklingowi, a nawet odzyskowi.  

 
Razem:  
5 313 000 szt. worków 
20 000 szt. to 1 tona plastiku 
265,65 ton niepotrzebnego plastiku  

WPO ALBA S.A 5. Dział II 
Rozdział II 
§ 5 

Dział II Rozdział II § 5.  
Uznaje się, że odpady 
komunalne, o których mowa w § 
2, nie są zbierane selektywnie, 
jeżeli:  
są zbierane z naruszeniem § 3 
lub § 4 pkt 1, 2, 3 i 4, lub w 
pojemnikach lub workach 
przeznaczonych do 
selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych, na jakie 
przeznaczony jest pojemnik lub 
worek, znajduje się więcej niż 
30 % zanieczyszczeń, która 
dyskwalifikuje uznanie odpadów 
za frakcję zgodną z 
przeznaczeniem pojemnika 
 

Odpady wymienione w § 2 to tylko papier, 
szkło, tworzywa sztuczne i bioodpady. 
Regulamin nie wspomina o największej grupie 
odpadów czyli odpadach zmieszanych (60-
70 % wszystkich odpadów). Brak 
uwzględnienia w tym zapisie odpadów 
zmieszanych powoduje, iż w konsekwencji 
mieszkańcy będą rozliczani jedynie od stopnia 
zanieczyszczania 4 frakcji, natomiast do 5-
frakcji czyli odpadów zmieszanych będą mogły 
trafiać wszystkie odpady surowcowe bez 
żadnych konsekwencji. Skutek będzie taki, że 
segregacja właściciela nieruchomości, który 
wrzuca tylko niewielką część surowców do 
odpowiednich pojemników, lecz większość 
surowców do odpadów zmieszanych (tak się 
teraz dzieje), będzie uznana za prawidłową.  

Nie uwzględniono. 
 
Problem ograniczenia ilości 
powstających niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów komunalnych 
został uregulowany w § 5 pkt 3. 
Rozwiązania proponowane przez WPO 
ALBA S.A. wymagałyby kontroli 
zawartości pojemników na odpady 
zmieszane, którą oceniać należy jako 
mało efektywną. Proponowane 
rozwiązanie uznać należy za 
wystarczające w zakresie osiągania 
założonych celów. 

WPO ALBA S.A 6. Dział II 
Rozdział II 
§ 5 

Dział II Rozdział II § 5 ust. 3) 
obliczony przy uwzględnieniu 
pojemności worków i 

Ustalenie tak wysokiego udziału odpadów 
zmieszanych w strumieniu wszystkich odpadów 
komunalnych oddanych przez właściciela 

Nie uwzględniono. 
 
Kryteria uznania, że odpady są 



ust. 3 pojemników z odbieranymi 
odpadami komunalnymi udział 
niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów 
komunalnych odebranych z 
nieruchomości w łącznej 
objętości wszystkich odpadów 
odebranych z nieruchomości w 
okresie miesiąca przekracza 
45 % 30%. 
 

nieruchomości oznacza, że każdy właściciel 
nieruchomości  w zabudowie jednorodzinnej 
standardowo wyposażony przez Gminę 
Wrocław w 5 pojemników 120 l na:  

1. papier – co 2 tyg: 
2. szkło – 1 x m-c 
3. tworzywa sztuczne – co 2 tyg; 
4. bioodpady – 1 x w tyg; 
5. zmieszane – 1 x w tyg 

wypełnia obowiązek selektywnego zbierania 
odpadów , ponieważ udział odpadów 
zmieszanych liczony jako iloczyn objętości 
pojemnika na zmieszane x częstotliwość jego 
opróżniania w miesiącu stanowi już dzisiaj 
30 % w odniesieniu do całkowitej objętości 
wszystkich odbieranych odpadów (liczonych 
również jako pojemność pojemnika x 
częstotliwość opróżniania). 
 
Taki warunek nie mobilizuje właścicieli 
nieruchomości do zmniejszania ilości 
wytwarzanych odpadów zmieszanych i 
segregowania odpadów, a wydaje się, że 
warunek ten taki cel spełniać powinien.  
 
Wniosek: zmniejszenie minimalnej 
częstotliwości opróżniania pojemników na 
odpady zmieszane dla nieruchomości 
jednorodzinnych do co 2 tygodnie. 

zbierane w sposób selektywny, brane 
pod uwagę w całości i przy 
uwzględnieniu wszystkich przepisów 
regulaminu stanowią wystarczającą 
rękojmię realizacji zakładanych celów. 
W świetle uzasadnionych prognoz nie 
ma powodu, aby kryteria te 
modyfikować, zważywszy, że celem 
regulaminu jest określenie z jednej 
strony minimalnych wymagań 
a z drugiej strony ustanowienie reguł. 
Ograniczenie częstotliwości odbierania 
odpadów zmieszanych w przypadku 
zabudowy jednorodzinnej nie jest ani 
wymagane przepisami, ani 
uzasadnione z punktu widzenia 
standardów sanitarnych.   

WPO ALBA S.A 7. Dział II  
Rozdział 6  
§ 18 
ust. 1 

Rozdział 6 § 18. ust 1. 
Właściciele nieruchomości 
pozbywają się odpadów 
komunalnych z częstotliwością 
nie mniejszą niż:  
1) w przypadku 

niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów 
komunalnych 

- co najmniej 1 raz w tygodniu; 
- co najmniej 1 x na 2 tygodnie 
w przypadku zabudowy 
jednorodzinnej i nieruchomości 
niezamieszkałych; 

Art. 6r ust. 3b ustawy ucpig dopuszcza 
zróżnicowanie częstotliwości opróżniania 
pojemności do 1 x na 2 tygodnie z zabudowy 
jednorodzinnej. 
 
Wprowadzenie 5 frakcji odpadów zbieranych 
bezpośrednio z nieruchomości czyli pełnej 
selektywnej zbiórki powinno spowodować 
zmniejszenie ilości odpadów zmieszanych, a 
wyłączenie bioodpadów z odpadów 
zmieszanych powoduje, iż ze względów 
sanitarnych dalsze ich opróżnianie z tak 
wysoką częstotliwością jak 1 x w tyg. nie jest 
konieczne (lub zmiana ze standardowych 
pojemników 120 l na 60 l). 

Nie uwzględniono. 
 
Ograniczenie częstotliwości odbierania 
odpadów zmieszanych w przypadku 
zabudowy jednorodzinnej nie jest ani 
wymagane przepisami, ani 
uzasadnione z punktu widzenia 
standardów sanitarnych.   

WPO ALBA S.A 8. Dział II 
Rozdział 7 
§ 20 

§ 20. 1. Jeżeli na terenie 
nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostuje się 
bioodpady, kompostowanie 

Na zasadność włączenia bioodpadów 
poddawanych recyklingowi u źródła do 
obliczania poziomów recyklingu bioodpadów 
wskazuje treść decyzji wykonawczej Komisji 
UE2019/1004 z dnia 7 czerwca 2019 r. 

Nie uwzględniono. 
 
Postulowane rozwiązanie wykracza 
poza zakres spraw regulowanych 
regulaminem (art. 4 ustawy 



powinno być prowadzone w 
przystosowanym do tego 
urządzeniu, zwanym dalej 
„kompostownikiem”, 
zapewniającym odpowiedni i 
równomierny dostęp powietrza 
do kompostowanych odpadów. 
Pojemność kompostownika 
powinna być dostosowana do 
ilości i rodzaju bioodpadów 
wytwarzanych na terenie danej 
nieruchomości. 
2. Zwalnia się właściciela 
nieruchomości, na której 
kompostuje się bioodpady z 
części opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi 
proporcjonalnie do zmniejszenia 
kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z 
gospodarstw domowych, o ile 
będzie one przedkładał 
Prezydentowi Wrocławia roczne 
sprawozdania dotyczące ilości 
bioodpadów poddawanych 
recyklingowi u źródła. 
3. Wzór sprawozdania, o którym 
mowa w ust. 2 oraz instrukcję 
jego uzupełnienia określa 
załącznik nr 1 do niniejszej 
uchwały. 
4. Złożenie sprawozdania, o 
którym mowa w ust. 2 jest 
równoznaczne z wliczeniem ilości 
wskazanych w nim bioodpadów 
do poziomu odzysku. 
 

określającej zasady obliczania, weryfikacji i 
zgłaszania danych dotyczących odpadów 
zgodnie z dyrektywą Parlamentu Europejskiego 
i Rady 2008/98/WE oraz uchylającej decyzję 
wykonawczą Komisji  C(2012) 2384. Celem 
wprowadzenia § 20 ust. 2 i 3 jest 
zminimalizowanie konieczności odbioru 
bioodpadów, co w konsekwencji umożliwi 
osiągnięcie zakładanego poziomu 
recyklingu/odzysku odpadów komunalnych. 
Wprowadzenie § ust. 2 i 3 jest ponadto zgodne 
z wytycznymi Komisji Europejskiej. Za 
Zbigniewem Bukowskim (Wybrane aspekty 
prawne dotyczące bioodpadów): „W swoim 
komunikacie z dnia 18 maja 2010 r. 
dotyczącym przyszłego gospodarowania 
bioodpadami w Unii Europejskiej, Komisja 
doszła do wniosku, że kompostowanie i 
fermentacja beztlenowa przynoszą najlepsze 
wyniki pod względem gospodarczym i 
środowiskowym w przypadku bioodpadów, 
których powstaniu nie można zapobiec (…)”. 
W nawiązaniu do wskazania Komisji z ww. 
decyzji należy poddać treść sprawozdania i 
instrukcji dalszym pracom i konsultacjom.  

o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach). Kwestia zwolnienia z 
opłaty z tytułu kompostowania należy 
do materii regulowanej uchwałą 
stawkową (art. 6k ust. 4a ustawy).  
Jednocześnie brak jest jakichkolwiek 
podstaw w przepisach ustawy do 
nakładania na właściciela 
nieruchomości obowiązku składania 
sprawozdań związanych z 
kompostowaniem oraz regulowania 
jakimkolwiek aktem prawa 
miejscowego sposobu obliczania 
wymaganych ustawą poziomów 
zagospodarowania odpadów. 

Rada Osiedla Żerniki 9. Rozdział 6  
§ 18  
ust. 1  
pkt 3 

- co najmniej  raz na tydzień Tych odpadów jest najwięcej Nie uwzględniono. 
 
Regulamin określa minimalną 
częstotliwość pozbywania się odpadów 
przez mieszkańców. W umowach 
zawartych na odbiór, transport 
i zagospodarowanie odpadów do 
obowiązków wykonawcy  należy 
odbieranie odpadów w sposób 
niedopuszczający do przepełniania 
pojemników. 

Rada Osiedla Żerniki 10 Rozdział 6  - raz w miesiącu dla wszystkich Duża ilość odpadów pozostawiana jest obok Nie uwzględniono. 



§ 18 
ust. 1  
pkt 6 

lub zmiana kontenera kilka razy 
w razie potrzeby  

kontenera, gdyż jest zbyt mały.  
Regulamin określa minimalną 
częstotliwość pozbywania się odpadów 
przez mieszkańców. W umowach 
zawartych na odbiór, transport 
i zagospodarowanie odpadów – 
w zleceniu podstawienia kontenerów 
na odpady wielkogabarytowe określa 
się obowiązki wymiany kontenera na 
pusty w przypadku jego zapełnienia 
podczas trwania zlecenia. 

Osoba fizyczna 11. Rozdział 3  
§ 6 
ust. 1  
pkt 11 

Po słowie „elektronicznego” 
dodać zdanie: „w tym zużytych 
tonerów i kartridży” 

Większość zużytych kartridży i tonerów 
pochodzących z użytku w indywidualnych 
gospodarstwach domowych jest wyrzucana do 
zwykłych koszy na śmieci. Niewielu 
użytkowników drukarek zdaje sobie sprawę, z 
tego że zużyty toner lub kartridż szkodzi 
zdrowiu i środowisku. 
 
Dodanie tego zdania upewni osoby posiadające 
zużyte tonery i kartridże, ze mogą w sposób 
„bezkosztowo” pozbyć się ich w PSZOK. Taka 
możliwość należy rozpowszechnić w środowisku 
Mieszkańców Wrocławia. 

Uwzględniono. 

Osoba fizyczna 12. Rozdział 6  
§ 18  
ust. 1  
pkt 4 

Zdanie: „co najmniej 1 raz na 
dwa tygodnie” zastąpić zdaniem 
„co najmniej 1 raz na tydzień” 

Jako mieszkaniec dużego osiedla dostrzegam 
to, że ilość odpadów papierowych bardzo 
wzrasta. Powodem tego, jest to, że coraz 
częściej Mieszkańcy wymieniają sprzęty 
gospodarstwa domowego (sprzęt RTV, sprzęt 
AGD, meble), a także coraz częściej robią 
zakupy za pośrednictwem internetu. Jest to 
powodem dużego wzrostu odpadów 
papierowych i dlatego częstotliwość ich odbioru 
powinna być częstsza.    

Nie uwzględniono. 
 
Regulamin określa minimalną 
częstotliwość pozbywania się odpadów 
przez mieszkańców. W umowach 
zawartych na odbiór, transport 
i zagospodarowanie odpadów do 
obowiązków wykonawcy  należy 
odbieranie odpadów w sposób 
niedopuszczający do przepełniania 
pojemników. 

 


